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Geacht College, 

 

Vandaag was Provinciale Staten i  het kader a  Veerkra htig Bestuur  op uit odigi g a  het 
college van B&W op werkbezoek in de gemeente Nuenen c.a. 

 

Nu er bijna een einde komt aan de periode van zes maanden waarin de provincie Noord-Brabant, in 

het kader van een provinciale Arhi-procedure, een open overleg voert met de gemeentebesturen van 

Eindhoven, Nuenen c.a. en Son en Breugel., is het volgens de Statenfractie van de VVD tijd om de 

stand van zaken op te maken en besluiten te gaan nemen.  

 

Voor de fractie van de VVD was het werkbezoek de directe aanleiding om u onderstaande 

schriftelijke vragen te stellen. 

 

De afgelopen jaren heeft het gemeentebestuur van de gemeente Nuenen c.a. zich diverse keren 

uitgesproken over de eigen bestuurlijke toekomst. Deze uitspraken waren niet allemaal even 

o siste t. Versterkt dit o hte erk  u  e i g dat Nue e  .a. iet zelfsta dig ka  lij e ? 

 

Wat voor invloed heeft het recent uitgebrachte rapport van Partners + Pröpper over de bestuurlijke 

toekomst van de gemeente Nuenen c.a. op uw standpunt als college? 

 

Volgens een, in opdracht van de provincie, uitgevoerd represenatief onderzoek onder de inwoners 

van Nuenen c.a. wil 61% van de inwoners van deze gemeente fuseren. Bent u van plan om de wens 

van deze inwoners te honoreren? 

 

In dit representatief onderzoek onder de bevolking, blijkt bovendien dat een meerderheid, net als de 

raadsfractie van de VVD in Nuenen c.a. en de Statenfractie van de VVD, bij een fusie wil aansluiten bij 

de gemeente Eindhoven. Is een fusie tussen Nuenen c.a. en de gemeente Eindhoven ook de beste 

oplossing volgens u?  

 

 

 

 

Namens de VVD Statenfractie Noord-Brabant, 
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